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Obec Rataje

Rataje 139, 768 12 Rataje u Kroměříže
tel.č.: 573 364 028 | e-mail: ou.rataje@email.cz

Z Á P I S
19. zasedání Zastupitelstva obce Rataje

konané dne 14. 12. 2023 v Obecní úřad Rataje od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00-19:30
Přítomno: Dle presenční listiny
Omluveni: Ing. Švásta Hynek, Stojaník Ondřej
Neomluveni:
Předsedající: Marek Zezula
Zapisovatel*: Hana Čápová
Ověřovatelé zápisu: Říkovský Antonín, Ing. Zdeněk Deneš

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, volba ověřovatelů zápisu, schválení programu, určení zapisovatele

1/ Zahájení, volba ověřovatelů zápisu, schválení programu, určení zapisovatele

Starosta přivítal přítomné zastupitele. Prohlásil, že jednání bylo řádně svoláno, na jednání je přítomna
nadpoloviční většina zastupitelů, jednání je usnášeníschopné.

Omluveni 3 zastupitelé: Ing. Švásta Hynek, PhDr. Pavel Opatrný, Ondřej Stojaník

Starosta navrhuje ověřovatele zápisu dnešního jednání: Říkovský Antonín, Ing. Deneš Zdeněk

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Ověřovatele zápisu: Říkovský Antonín, Ing. Deneš
Zdeněk

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/1 bylo schváleno.

Starosta se táže, zda má někdo pozměňující názor na předložený program, který byl zveřejněn a zaslán
zastupitelům. Starosta sděluje, že program byl doplněn o bod 15/ Strategický plán obce Rataje.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Program 19. jednání ZO ze dne 14.12.2023

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/2 bylo schváleno.
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2. Kontrola usnesení z posledního jednání ZO, zpráva o činnosti OU

2/ Kontrola usnesení z posledního jednání ZO, zpráva o činnosit OU

Starosta seznámil zastupitele s činností za měsíc prosinec, za období od 28.11.2023 do 14.12.2023, tedy
do konání dnešního jednání ZO.

Zaměstnanci obce provedli úklid obce od sněhu, starosta - traktůrek Kiota se osvědčil.

1.12.2023 se rozsvěcoval vánoční strom v Ratajích. Pochvala učitelského sboru s výběrem místa konání.
Více místa pro občany, bezpečnost. Nestojí se u silnice. Jen musíme vymyslet napojení na el. energii při
osvětlení vánočního stromu. Na straně, kde je umístěn vánoční strom není žádné veřejné osvětlení.

2.12.2023 se rozsvěcoval vánoční strom v Sobělicích. I tam se akce podařila.

Při těžbě v lese poničil majitel těženého podílu polní cesty v Ratajském lese při těžbě.  Poničil novou výsadbu
pod Havlákem, kdy najel do příkopy, vytočil se autem v nové výsadbě. Některé stromy jsou poničené. Bylo
jednáno s Policií ČR a s Životním prostředím KM.

Byla pokácena lípa v Ratajích. Byla opravdu v havarijním stavu. U druhé lípy je potřeba odborně svázat. Kácet
se nemusí.

Do Sobělic byl objednán *** dřevěný betlém v životní velikosti, bude umístěn u kapličky. V pátek 22.12.2023
bude *** posvěcen.

Jsou podány žádosti o dotaci na Kompostárnu a zateplení BD Rataje 95. Příští týden vyjde Obecní zpravodaj a
Obecní kalendáře.

V neděli 17.12.2023 se koná Adventní koncert s Hanačkou z Břestu. Po vánočních svátcích se koná Mariášový
turnaj a Silvestrovský výšlap, Pingpongový turnaj TJ Sokol a Tříkrálová sbírka.

Starosta sdělil, že mu bylo uloženo zjistit informace o snížení ceny při prodeji pozemků v Sobělicích - narovnání
pozemků v zástavbě v Nové ulici. jedná se o pozemky u 4 rodinných domů. Jedná se o parcely č. 1160, 1161,
1165, 1166

obecní úřad obdržel 2 žádosti k odprodeji pozemku p.č.    1166, 1165

Na uvedené pozemky byl vypracován znalecký posudek.

Dle sdělení právníka v žádném případě se nedoporučuje snížit cenu dle znaleckého posudku. Pokud ji snížíme,
při dalším prodeji pozemků bychom měli problém. Řešila by se cena, proč byla nižší u těchto pozemků a proč
se někomu prodává za jinou.

Říkovský: duben 2005 je v zápise zastupitelstva uvedeno, že daný pozemek je jim uvolněn pro uložení IS. Ale
v budoucnu jim bude odprodán . Uvedení vlastníci pozemku neudělali žádný krok k odprodeji.

Opravil: pokud to nebudou chtít odkoupit, musela by se uzavřít alespoň nájemní smlouva. Zpětně nic požadovat
nebudeme.

Říkovský: ptám se, jak to vypadá s byty Rataje 22. Dotázat se ještě jednou projektanta Topiče, jinak to zadat
jinému projektantovi.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání bere na vědomí Zprávu o plnění usnesení z 18. jednání ZO,
zprávu o činnosti OU za část měsíce prosinec 2023.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Rozpočet obce Rataje na rok 2024

3/ Rozpočet obce Rataje na rok 2024

v měsíci listopadu byl schválen návrh rozpočtu obce Rataje na rok 2024, byl řádně vyvěšen po dobu 15 dní.
Na dnešním jednání ZO je rozpočet předložen ke scvhálení.

K předloženému rozpočtu nebylo od členů zastupitelstva připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Rozpočet obce Rataje na rok 2024 dle předloženého
návrhu jako schodkový, s celkovými příjmy 25 225 700,- Kč, celkovými výdaji ve výši 55 175 400,- Kč. 
Schodek ve výši  34526838,- Kč je kryt financováním, které se skládá: 

- ve výši 2 288 567,- Kč splátkou úvěru (položka 8124)

- ve výši 20 000 000,- Kč ukončením termínovaného vkadu převodem zpět na běžný účet (položka 8117)

- použití peněžních prostředků uspořených z minulých let (položka 8115) ve výši 12 238 271,- Kč, tj. max
do výše zůstatku účtů k 31.12.2023    Závaznými ukazateli jsou paragrafy.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/3 bylo schváleno.

4. Střednědobý výhled rozpočtu obce Rataje na rok 2024-2026, Střednědobý výhled PO ZŠ a MŠ
Rataje na rok 2024-2026

4/1 Střednědobý výhled rozpočtu obce Rataje na rok 2024-2026

Zastupitelům předložen ke schválení Střednědobý výhled rozpočtu obce Rataje na rok 2024-2026 dle
schváleného návrhu z jednání ZO dne 27.11.2023. K předloženému Střednědobému výhledu rozpočtu neměli
zastupitelé připomínek. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu byl řádně zveřejněn po dobu 15 dní.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce Rataje na rok
2024-2026.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/4 bylo schváleno.

4/2 Střednědobý výhled PO ZŠ a MŠ Rataje na rok 2024-2026

Předložen ke schválení Střednědobý výhled PO ZŠ a MŠ Rataje na rok 2024-2026. Schválený Střednědobý
výhled PO ZŠ a MŠ Rataje byl řádně zveřejněn po dobu 15 dnů. Zastupitelé neměli připomínek.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Střednědobý výhled PO ZŠ a MŠ Rataje na rok
2024-2026.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/5 bylo schváleno.

5. 10. rozpočtové opatření

5/ 10. rozpočtové opatření

Předloženo 10. rozpočtové opatření s úpravou schváleného rozpočtu:

- došlo k vnitřní úpravě schváleného rozpočtu přesunem mezi položkami a paragrafy.

- Do příjmů na položku 4116 - dotace na výsadbu lipové aleje ve výši 226294,-Kč, do výdajů § 3745 položka
5169 226 294,- Kč.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje 10. rozpočtové opatření

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/6 bylo schváleno.

6. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

6/ OZV vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

Předložena OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, která určuje cenu místního
poplatku za odpad na občana ve výši 600,- Kč.

Říkovský: u této vyhlášky bych se pozastavil a navrhl bych nižší cenu za odpad než navržených 600,- Kč.

starosta: okolní obce mají vyšší cenu poplatku. Já bych ji ponechal. Jsou tam ještě úlevy ve výši 200,- Kč.

Říkovský: vím, že to nebude nikdy spravedlivé. Já popelnici také nenaplním. Mám s tím problém.

Jiné připomínky z členů zastupitelstva nebyly.

Starosta navrhuje OZV schválit.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku
za obecní systém odpadového hospodářství.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Říkovský)
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Usnesení č. 2/7 bylo schváleno.

7. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů

7/ OZV o místním poplatku ze psů

Předložena ke schválení OZV o místní poplatku ze psů. Touto vyhláškou se určuje místní poplatek ze psů
v ceně 50,- Kč za jednoho psa a každý další pes poplatek ve výši 100,- Kč.

Zastupitelé neměli připomínek.

Starosta navrhuje OZV schválit.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/8 bylo schváleno.

8. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství

8/ Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání veřejného prostranství

Starosta sděluje, že tato vyhláška byla uplatněna u společnosti Zásilkovna za úložný box, který je umístněn
u OU na obecním pozemku.

starosta: uplatnil bych ji i na vlastníka nemovitosti Rataje 36 z důvodu dlouhodobého parkování přívěsných
vozíků. Nejdříve ho písemně vyzveme k odstranění z odstavných ploch, zavazí to i v chodníku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku
za užívání veřejného prostranství

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/9 bylo schváleno.

9. Cena stočného obce Rataje na rok 2025

9/ Cena stočného obce Rataje na rok 2025

Tabulka Kalkulace stočného na rok 2024, předložena na minulém jednání ZO dne 27.11.2023, kdy cena
za stočné činila 52,89 Kč/1m3 byla přepracována. Nově cena stočného činí 41,80 Kč/1m3 za spotřebovanou
vodu r. 2024. Výběr v roce 2025.

Došlo k opravě v položkách kalkulace a to: náklady na odpisy do stočného jsou místo 1 milionu Kč , 250
tis. Kč. Proto se cena snížila.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Cenu stočného ve výši 41,80 Kč/1 m3 pro spotřebu
vody za rok 2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/10 bylo schváleno.

10. Příspěvek uvolněnému členu zastupitelstva v souladu s § 80 zákona o obcích

10/ Příspěvek uvolněnému členu zastupitelstva v soulasu s §80 zákona o obcích

Jedná se o ošacení pana starosty z důvodu přítomnosti na vítání občánků, pohřby, zlaté svatby.

starosta žádal zastupitele, zda by mohl mít příspěvek na ošacení.

Příspěvek se poskytuje do výplaty.

Zastupitelé chtějí zjistit na příští jednání, jak je to s poskytnutím příspěvku na ošacení. Dát příspěvek
do výplaty se zastupitelům nezdá.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

11. Smlouvy obce

11/1 Smlouva darovací ZŠ Rataje

Zastupitelům předložena Darovací smlouva na peněží dar ve výši 2000,- Kč. Dar bude použit na nákup
didaktických pomůcek pro děti MŠ Rataje.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Darovací smlouvu mezi PO ZŠ a MŠ Rataje jako
obdarovaný a *** jako dárce peněžitého daru ve výši  2000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/11 bylo schváleno.

11/2 Darovací smlouva ZŠ Rataje

Na jednání ZO předložen Darovací smlouva ZŠ a MŠ Rataje s předmětem  daru: peněžitý dar ve výši 2000,- Kč
na nákup didaktické pomůcky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Darovací smlouvu mezi PO Základní školou a
Mateřskou školou Rataje jako obdarovaný a *** jako dárce peněžitého daru ve výši 2000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/12 bylo schváleno.
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11/3 Darovací smlouva ZŠ Rataje

Zastupitelům předložena Darovací smlouva Základní a Mateřské školy Rataje s předmětem daru: peněžní dar
ve výši 10000,- Kč na nákup didaktických pomůcek. Dárce ZOD Rataje.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Darovací smlouvu mezi Základní školou a Mateřskou
školou Rataje jako obdarovaná a ZOD Rataje jako dárce s peněžitého daru ve výši 10000,- Kč na nákup
didaktických pomůcek.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/13 bylo schváleno.

11/4 VPS Farní úřad

Zastupitelům předložena Veřejnoprávní smlouva s poskytnutím dotace pro Farní úřad Rataje ve výši 100 000,-
 Kč na opravu lunet nad bočním vchodem kostela v Ratajích.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Veřejnoprávní smlouvu pro Farní úřad Rataje
s poskytnutím dotace ve výši 100 000,- Kč na opravu lunet (fresek) nad bočním vchodem do kostela
v Ratajích.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/14 bylo schváleno.

11/5 Darovací smlouva PO ZŠ a MŠ Rataje

Předložena zastupitelům Darovací smlouva ke schválení uzavřená mezi Základní a Mateřskou školou Rataje
jako obdarovaná a Bc. Lukášem Frkalem jako dárce s předmětem smlouvy: peněžité plnění ve výši 5000,- Kč
na nákup didaktických pomůcek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Darovací smlouvu mezi Základní školou a Mateřskou
školou Rataje jako obdarovaný a Bc. Lukášem Frkalem jako dárce peněžitého daru ve výši 5000,- Kč
na nákup didaktických pomůcek

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/15 bylo schváleno.

11/6 Termínovaný vklad

Předložena ke schválení Smlouva ČS na termínovaný vklad ve výši 10 000 000,- Kč se sazbou 5,2 %, doba
vkladu 6 měsíců.

Na minulém jednání ZO Rataje byla schválena nabídka termínovaného vkladu zaslaná ČS, a.s. Kroměříž.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Smlouvu o vkladovém účtu bez obnovování s ČS a.s.
s dobou vkladu 6 měsíců a roční úrokovou sazbou 5,2 %

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 2/16 bylo schváleno.

12. Žádosti

12/1 Žádost o pronájem hrobového místa č. 69 Rataje

Předložena zastupitelům žádost *** k pronájmu hrobového místa č. 69 na hřbitově v Ratajích. Hrobové místo je
volné k pronajmutí. Minulý majitel čestným prohlášením sdělil, že hrobové místo je možné pronajmout.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Pronájem hrobového místa č. 69 na hřbitově v Ratajích
pro žadatele PhDr. Pavla Opatrného.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/17 bylo schváleno.

12/2 Žádost o pronájem pozemku p.č. 2270 Popovice

přišel zastupitel PhDr. Opatrný Pavel 19:07 hodin

Na zastupitelstvu obce Rataje v měsíci září i říjen 2023 byl projednáván pronájem pozemku p.č. 2270 v k.ú.
Popovice. Uvedený pozemek byl do současné doby v pachtu majitele rodinného domu č. 59. Smlouva nebyla
ukončena a pozemek byl obhospodařován majitelkou rodinného domu Popovice 58. Tato majitelka si
v minulých letech podala žádost o koupi pozemku p.č. 2270 v k.ú. Popovice. Ke koupi však nedošlo. Je nutné
narovnat pachtovní smlouvy s majitelkou rodiného domu Popovice 58.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Starostovi obce vyzvat majitele rodinného domu Popovice
58 *** k postoupení pachtovní smlouvy pozemku parcela č. 2270 majitelce rodinného domu Popovice 59
***.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/1 bylo schváleno.

12/3 Žádost o prodloužení nájemní smlouvy bytu Rataje 22/3

Starosta sděluje, že není důvod to nepronajmout dále. Platí nájemné pravidelně. Nejsou s nájemkyní žádné
potíže.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Dodatek č. 2 k nájemní smlouvě bytu č. 22/3
*** o prodloužení nájemní smlouvy s termínem podpisu v měsíci dubnu r. 2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/18 bylo schváleno.

12/4 Žádost o kácení ŘSZK

žádost ŘSZK o povolení kácení stromů rostoucích mimo les a to kolem komunikace na Kroměříže do Rataj.
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ŘSZK nedoporučuje náhradní výsadbu v dané lokalitě. Starosta navrhuje jinou lokalitu náhradní výsadby.

Opatrný: Já bych pro vásadbu byl. v létě při horkém asfaltu pro cyklisty to není dobré, v zimě to zase
komunikaci brání proti větru.

starosta: když si zažádáme o výsadbu v jiné lokalitě, ŘSZK souhlasí. Mám takovou lokalitu: k lesu od Vodojemu
až navrch.

Říkovský: cesta tam nikdy nebude, dal bych ty stromy po obou stranách. Taky v jaké kvalitě ty stromy budou.
Ale líbí se mi tato lokalita.

starosta se ptá, kdo je pro, aby to bylo v navržené lokalitě.

6 bylo pro, 1 se zdržel (Sedláčková)

 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Ředitelství silnic Zlínského kraje, p.o. náhradní
výsadbu ovocných stromů průměr kmínku 5 cm v lokalitě u Vodojemu parcela č. 2344 v k.ú. Popovice.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Sedláčková)

Usnesení č. 2/19 bylo schváleno.

12/5 Žádost o vyjádření k projektové dokumentaci

předložena žádost o vyjádření k projektové dokumentaci  a souhlas s připojením na vodovod a kanalizaci v k.ú.
Popovice pro výstavbu rodinného domu na pozemku parcela č. 2398/1 v k.ú. Popovice u KM.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání souhlasí S vydáním souhlasného stanoviska k projektové
dokumentaci novostavba RD Popovice 2398/1 v k.ú. Popovice s napojením na splaškovou kanalizaci a
obecní vodovod.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/1 bylo schváleno.

12/6 Žádost o navýšení rozpočtu PO ZŠ a MŠ Rataje - havarijní stav kotle

Ředitelka ZŠ a MŠ Rataje  žádá o navýšení rozpočtu k nákupu plynového kotle. Plynový kotel je v havarijním
stavu, po kontrole plynového kotle byla doporučena výměna kotle.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Žádost o navýšení rozpočtu pro PO ZŠ a MŠ Rataje
k nákupu a montáži plynového kotle dle cenové nabídky.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/20 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání ukládá Sdělit ukončení Pachtovní smlouvy nájemci *** k části
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pozemku parcela č. 2270 o výměře 500 m2  z důvodu neplacení pachtovného.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/2 bylo schváleno.

13. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkce neuvolněných členů zastupitelstva

13/ Rozhodnutí o odměnách za výkon funkce neuvolněných členů zastupitelstva.

Tento bod nebyl projednáván z důvodu, že do dne projednávání nebylo uveřejněno ve Sbírce zákonů. Bude
projednáno na příštím jednání ZO v měsíci leden r. 2024.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

14. Různé

14/1Různé

 

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

15. Strategický plán obce Rataje

15/ Strategický plán obce Rataje

Předložen opravený Strategický plán obce Rataje doplněný o číslo listu 8) Rekonstrukce místni komunikace
v Popovicích.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Rataje po projednání schvaluje Strategický rozvojový dokument Obce Rataje na léta
2023–2030

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/21 bylo schváleno.

Zapisovatel: Hana Čápová   ............................................................
 
Ověřovatelé: Říkovský Antonín   ............................................................
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Ing. Zdeněk Deneš   ............................................................
 
Starosta: Marek Zezula   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 19. 12. 2023


